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Kommunstyrelsen 

Avropsförfrågan gällande support och underhåll av befintligt 
affärssystem 

 

Förslag till beslut 

Kommunstyrelsen beslutar att genomföra avrop avseende support och underhåll för 
affärssystem på Kammarkollegiets ramavtal. 

 

Sammanfattning av ärendet 

Kommunens har behov av ett avtal för uppgraderingar, support och underhåll samt 
konsulttjänster avseende affärssystemet UBW ERP (Agresso). Kammarkollegiet erbjuder ett 
ramavtal för avrop av dessa tjänster.  
 
Avropet innehåller även optioner för kommunen att utöka antalet licenser och/eller 
funktionalitet i affärssystemet samt extern serverdrift av kommunens uppsättning/installation i 
framtiden. Detta avrop säkerställer uppgradering, support och underhåll samt konsulttjänster 
för närmaste 4 åren av kommunens befintliga ekonomisystem.  
 
Förslaget till beslut är att genomföra avrop på kommarkollegiets ramavtal för 
programvarulösningar. 
 
 

Ekonomisk konsekvensanalys 

Ett avtal som omfattar en period om 4 år beräknas ha ett avtalsvärde på cirka 3 miljoner 
kronor inklusive utökning av licenser och funktionalitet. Den årliga beräknade kostnaden är i 
linje med nuvarande kostnadsläge, med möjlighet till lägre kostnad per användare vid fler 
användare (skalfördelar). 
 

Barnkonsekvensanalys 

Barnkonsekvensanalysen är gjord enligt checklistan. 

 

Underlag för beslut 

Tjänsteutlåtande 2022-12-14 

 

Beslutet ska skickas till 

Akten 

Ekonomichef 
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Barnchecklista inför beslut 

 

1. Påverkar beslutet barn? 

 

Ja  Nej   

 

Förklara oavsett svar. 

Avrop av tjänster som support och underhåll har ingen påverkan på barn. 

 

Om, ja fortsätt med frågorna. 

 

2. Hur har barns bästa beaktats? 

 

 

 

 

3. Beskriv eventuella intressekonflikter. 

 

 

 

 

4. Barn tillfrågas vid övergripande fleråriga planer/styrdokument. Har så skett? 

 

Ja  Nej   

 

Inte aktuellt. Beslutet rör inte övergripande flerårig plan/flerårigt styrdokument  

 

Om ja, förklara på vilket sätt barn varit delaktiga i beslutet, vilka åsikter barnen lyft fram samt 
hur dessa åsikter beaktats i beslutet. Om nej, förklara varför barn inte tillfrågats. 

 

Enligt FN är alla under 18 år 

att betrakta som barn 
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